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Amendment #1 

1. Delete on page 15 Section M5, 5.1 Scenario Response: Research Plan 
 

The Bidder’s response should be no longer than 10 pages in 12 point font on 8 1/2” by 11” paper 
size. 
 
Replace with: 
 
The Bidder’s response should be no longer than 5 pages in 12 point font on 8 1/2” by 11” paper 
size. 

 
2. Delete on page 34 the following sentence: “Bidders may copy the template as many times as 

necessary for each Resource”. 
 

3. Delete on page 22, Section R4, 4.1 b)  
 

ii. Linkages between the relevancy criteria (item 3 below), the types of documents to be collected 
and the sources to be reviewed (i.e. what types of documents will be found in which sources); 
 
Replace with: 
 
ii. Linkages between the relevancy criteria (Section 4.1 (c)), the types of documents to be collected 
and the sources to be reviewed (i.e. what types of documents will be found in which sources); 

 
4. Delete from page 29 to page 33, all M1 and replace with M2 

 
5. Delete on Appendix B on page 110, 3rd paragraph “ data must be provided in the following load 

file format and replace with “data must be provided in hard copy” 
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1. Supprimer à la page 15, l’article O5, 5.1 Réponse aux scénarios : Plan de recherche  
 
La réponse du soumissionnaire ne devrait pas dépasser 10 pages avec une police de caractères 
de taille 12 sur du papier à lettres de 8,5 pouces sur 11 pouces. 
 
Remplacer par: 
 
La réponse du soumissionnaire ne devrait pas dépasser 5 pages avec une police de caractères de 
taille 12 sur du papier à lettres de 8,5 pouces sur 11 pouces. 
 

2. Supprimer de la page 34 la phrase suivante : « Les soumissionnaires peuvent faire des copies 
du modèle autant de fois que nécessaire pour chaque ressource ». 
 

3.  Supprimer à la page 22, l’article O4, 4.1 b)  
 
ii. Les liens entre les critères de pertinence (article 3 ci-dessous), les types de documents à 
recueillir et les sources à examiner (c.-à-d. quels types de documents on trouvera dans quelles 
sources); 
 
Remplacer par : 
 
ii. Les liens entre les critères de pertinence (article 4.1 (c)), les types de documents à 
recueillir et les sources à examiner (c.-à-d. quels types de documents on trouvera dans quelles 
sources); 
 

4. Supprimer aux p.29, p.30, 31, p.32 et p. 33, O1 devrait être remplacé par O2. 

 

5. À la p.110, on aurait dû énoncer que « …les données doivent être fournies en format papier » 

 


